

Referat fra bestyrelsesmøde 5. februar 2014

Searangers, Nordhavngade 12, Århus

Tilstede: Helle – Jørn – Lars – Hans – Janni – Rikke – Jacob.

Afbud: Peter.

Ikke hørt fra: Lotte:

1. Valg af referent:
Jacob.

2. Fonds støtte v/ Daniel Astola, SeaRangers:
Daniel fortalte hvad SeaRangers bestod af, og hvordan firmaet var opstået, de vil gerne arbejde sammen med Tunø da den kunne have et godt kundegrundlag for dem, og Tunø Festival. Han fortalte om hvordan man kunne søge støtte hos de forskellige fonde, bl.a. Nordea, Tuborg Fonden, Bikuben, Tryg. Der skal være en god grund for og søge støtte. Der findes også nogen kristne fonde som vi vil kunne bruge hvis vi skulle lave Kirke koncert igen. Østøtte, Friluftsrådet. Det vil være en god idé at arbejde sammen med Tunø. Der blev talt om hvad der var mest brug for, for festivalen. SeaRangers er også blandet ind i Kulturbymidten 2017, og vil gerne hjælpe med og komme med idéer til at promotere Tunø/Tunø Festival. Vi skal være enige om hvad vi skal søge penge til. Lars følger op på hvad vi gør, sammen med Daniel.

3. Økonomi v/ Helle
 - a. Status på billetsalg-system:
Vi venter på at Nets giver svar tilbage, så vi kan blive godkendt, ellers må vi tage billetnet igen så vi kan få solgt nogle billetter så hurtigt så mulig.
Status 17/2/2014 vi er ikke blevet godkendt af NETS og fortsætter med BilletNet.

4. Status/behandling af tiltag 2014
 - a. Kombibilletter/Billetsystem:
Der arbejdes nu med BilletNet.

 - b. Bedre mad/Gourmetområde:
Vi havde et rigtig godt møde med de forskellige madformænd, og der blev talt om mange ting, om hvad vi skal gøre for at gøre maden mere attraktiv.

 - c. Logi/indkvartering af gæster:
Der har været kommunikation mellem formanden og Smukfest, og vi kan leje tenthouses til favorable priser.

 - d. Tunødollars:
Vi venter til Næste år.

 - e. Natfærge:
Der er styr på det.

 - f. Alternativ transport (Lars):

SeaRangers, skal selv hente de folk som de sejler til øen ifølge reglerne, og de skal også transportere deres bagage.

5. Campingholdet v/Jacob:

Der er fundet en formand til holdet og flere af de nuværende frivillige er klar til endnu en omgang.

6. Depot v/ Jacob:

Der blev talt om at det var en god idé og splitte Transport og Depot udvalget, og det blev besluttet og holde et møde med QRT og høre hvad han siger.

7. Plakat 2014:

Jørn tager kontakt med Finn Hjernøe. Har talt med Finn som gerne vil lave Tunø Festival plakat 2014 gratis for os.

8. Musik 2014 v/ Jacob:

Der mangler kun et par underskrifter på kontrakterne.

9. Nyt fra udvalgene:

BAR: Rikke har snakket med Anita (merchandise), og hun har mange gode idéer.

Rikke har kontakt med en komiker og er ved og skaffe noget til Heinekenteltet.

Lars har fået en mail fra en gøgler fra Australien som gerne vil over og optræde i gade miljøet.

PR: Jørn har snakket med PR udvalget, der bliver strammet op på hvem der må bruge festivalens biller og div materiale. Der bliver en arbejdet på en app.

10. Nyt fra Tunø:

Hans og Lars har været til møde med købmanden, også hvad der må sælges på pladsen. Der bliver udarbejdet en rammeaftale.

11. Eventuelt